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Lørdag  
Møtet  startet  10:30  
  
ÅM-1   Åpning  
-   Kulturelt  innslag  ved  Ruben  Betten  på  tuba  
-   Hilsen  fra  ordfører  Harry  Herstad  
-   Hilsen  fra  Stord  Venstre  ved  Håkon  Frode  Særsten  
  
Åpning  og  navneopprop  ved  fylkesleder  Idun  Bortne.  Se  egen  Delegatliste  
  
Tre  av  delegatene  fra  den  opprinnelig  utsendte  delegatlisten  hadde  meldt  forfall.  
Stortingsrepresentanten  og  fire  delegater  ble  forsinket  og  var  ventet  til  møtet  kl.  12.  
  
Konstituering  
  
ÅM-2    Godkjenning  av  innkalling  og  saksliste  
  
Godkjent.  Se  Årsmøteinnkalling  og  Møtebok  
  
ÅM-3    Godkjenning  av  program  
  
Godkjent.  Se  Møtebok  
  
ÅM-4    Godkjenning  av  forretningsorden  
  
Godkjent.  Se  Møtebok  
  
ÅM-5   Valg  av  møtedirigenter,  fullmaktsnemnd,  redaksjonsnemnd  for  programmet,  
referenter,  sekretærer,  tellekorps  og  to  personer  til  å  skrive  under  protokollen.  
  
Fylkesstyret  sitt  forslag  til:    
  
Møtedirigenter:  
Idun  K.  Bortne,  Rolf  Nesheim,  Anne-Beth  Njærheim,  Geir  Angeltveit,  Pia  Kleppe  Marken,  
Ingebjørg  Winjum  og  Kari  Østervold  Toft  
  
Fullmaktsnemnd:  Kari  Østervold  Toft  (leder),  Jo  Lerheim  og  Birgitte  Hjertaas  
  
Redaksjonsnemnd  for  programmet:  Fylkesstyret  +  sekretær  Gro  Gjelsvik  
  
Referenter  (plenum):    
Lørdag:  Andreas  Myrseth  Kolstad  og  Jan  Erik  Espelid  
Søndag:  Ingen  forslag  fra  fylkesstyret  
  
Sekretærer  i  parallellsesjonene:    
Gro  Gjelsvik,  Elizabeth  Toft  Erichsen  og  Ingrid  Bjørke  Nisamjan  
  
Tellekorps:  Tore  Rykkel  (leder),  Emina  Koch  og  Stian  S.  Magelssen  
  
Signatarer:  Erling  Birkeland  og  Elizabeth  Toft  Erichsen  
  
Alle  de  innstilte  ble  valgt.  
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Kari  Østervold  Toft  og  Anne-Beth  Njærheim  inntok  dirigentbordet.  
  
Det  manglet  referenter  søndag  og  årsmøtedelegatene  ble  oppfordret  til  å  melde  seg  til  
tjeneste.  Andreas  Myrseth  Kolstad  og  Jan  Erik  Espelid  meldte  senere  at  de  også  kunne  ta  
jobben  søndag  om  årsmøtet  godkjente  det  >  de  ble  godkjent  som  referenter  også  søndag.  
  
ÅM-5  Eventuell  supplering  av  redaksjonsnemnd  for  politiske  uttalelser  
  
Fylkesleder  Idun  Bortne  redegjorde.    
  
En  redaksjonsnemnd  ble  valgt  på  årsmøtet  i  fjor:  
Geir  Kjell  Andersland  (Bergen),  Marit  Helen  Leirheim  (Askøy)  og  Jon  Sivert  Rykkel  (Os)  
Varamedlemmer:  Beate  Eknes  (Meland)  og  Alf  Helge  Greaker  (Bergen)  
Jon  Sivert  Rykkel  ble  valgt  som  leder  av  nemnda.  
  
Det  ble  imidlertid  klart  før  nyttår  at  Rykkel  ikke  kunne  være  til  stede  på  årsmøtet  og  nemnda  
ble  dermed  supplert  med  Alf  Helge  Greaker  og  Andersland  ble  konstituert  som  leder  etter  
forslag  fra  fylkesstyret.  
  
I  tillegg  hadde  Hordaland  Unge  Venstre  og  Hordaland  Venstrekvinnelag  utpekt  en  
representant  hver  til  nemnda:  Ingrid  Handeland  (HUV)  og  Åsta  Årøen  (HVKL)  
Ingrid  Handeland  har  vært  sekretær  for  nemnda.  
  
Redaksjonsnemnda  har  gjort  et  grundig  arbeid  i  forkant  av  møtet  og  sendt  ut  tre  forslag  til  
politiske  uttalelser  til  årsmøtet.  
  
Geir  Kjell  Andersland  og  Marit  Helen  Leirheim  hadde  meldt  forfall  til  årsmøtet.    
Fylkesstyret  mente  at  redaksjonsnmenda  allerede  hadde  gjort  det  meste  av  jobben  og  
innstilte  på  at  det  ikke  var  nødvendig  å  supplere  ytterligere.  
  
Åsta  Årøen  vil  presentere  redaksjonsnemndas  innstilling  for  årsmøtet.  
  
Årsmøtet  godkjente  fylkesstyrets  innstilling.  
  
ÅM-7   Årsmelding  og  regnskap  2016  
  
Idun  Bortne  redegjorde  for  den  økonomiske  situasjonen,  hva  som  har  vært  de  største  
utfordringene  og  for  hva  styret  i  hovedtrekk  har  arbeidet  med  gjennom  året.  Ingen  debatt.    
  
Årsmeldingen  godkjent.  Se  Møtebok  
  
Følgende  hadde  ordet  til  debatt  om  regnskapet:  Erling  Birkeland,  Anne-Beth  Njærheim  
(replikk),  Erling  Birkeland  (svarreplikk),  Idun  Bortne.  
  
Kari  Østervold  Toft  kommenterte  regnskapet  i  rollen  som  revisor.  Hun  gjorde  årsmøtet  
oppmerksom  på  at  medrevisor  Siri  K.  Hamre  er  gift  med  nestleder  Bjørnar  Hamre.  Hun  
henviste  ellers  til  revisorrapporten  som  anbefaler  årsmøtet  å  godkjenne  regnskapet.  
  
Regnskap  og  forslag  til  disponering  av  resultat  godkjent.  
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Se  eget  dokument  med  Regnskap  2016,  eget  dokument  med  Kommentarer  til  
enkeltpostene  og  revissorrapport  
  
ÅM-8   Politiske  uttalelser  -  antall  og  prioritering  
  
Åsta  Årøen  orienterte  om  de  innkomne  forslagene  til  uttalelser  og  redaksjonsnemndas  
arbeid  og  innstilling.  Det  var  kommet  inn  9  forslag  til  uttalelser  og  redaksjonsnemnda  
hadde  etter  det  sendt  ut  3  forslag  basert  på  opprinnelige  forslag.  
  
Antall.  Redaksjonsnemnda  innstilte  på  at  det  behandles  tre  (3)  uttalelser.  
  
Følgende  hadde  ordet  til  debatt  om  antall  uttalelser:  Geir  Angeltveit,  Torstein  Gunnarson,  
Bjørnar  Hamre.  
  
Forslag  fra  Geir  Angeltveit:  Behandle  to  (2)  uttalelser.  
  
Votering.  
Årsmøtet  vedtok  å  behandle  tre  (3)  uttalelser.  
  
Prioritering.  Redaksjonsnemnden  foreslo  å  behandle  følgende  tre  uttalelser  i  
rekkefølge/med  ny  nummerering:    
(1)  Samarbeid  –  Stortingsvalg  2017,  (2)  Plast  dreper,  (3)  Den  grønne  revolusjon.  
  
Følgende  hadde  ordet  til  debatt  om  prioritering:  Tore  Rykkel,  Eivind  Tokheim,  Agnes  H.  
Bernes,  Torstein  Gunnarson,  Arild  Heggland,  Idun  Bortne,  Rolf  Nesheim,  Tore  Fredriksen,  
Sveinung  Toft  (r)  
  
Forslag  1  (Tore  Rykkel):  Behandle  uttalelse  om  E39  i  stedet  for  «Den  grønne  revolusjon.  
Forslag  2  (Eivind  Tokheim):  Behandle  uttalelse  om  Odda  Sjukehus  i  stedet  for  «Plast  
dreper».  
Forslag  3  (Agnes  H.  Bernes):  Behandle  «Rettferdig  velferd  på  kort  sikt,  berekraftig  velferd  
på  lang  sikt»  i  stedet  for  «Plast  dreper».  
  
Votering:  Forslagene  1,  2  og  3  falt.  
Redaksjonsnemndas  forslag  til  prioritering  vedtatt.  
Frist  for  å  komme  med  endringsforslag  til  de  tre  uttalelsene  ble  satt  til  kl.  13:30  
  
Årsmøtet  ba  fylkesstyret  behandle  resten  av  uttalelsene  hurtigst  mulig.  Uttalelsene  om  
beredskapen  ved  Odda  sykehus  og  om  NTP  ble  fremhevet  som  dem  som  hastet  mest.  
  
Se  Møtebok  og  eget  dokument  med  forslagene  fra  redaksjonsnemnda  
  
ÅM-6   Årsmøtetema:  Det  grønne  skiftet  
  
Innledninger  på  temaet  ved  stortingsrepresentant  og  nestleder  i  Terje  Breivik  og  leder  i  
Hordaland  Venstre  og  andrekandidat  Idun  Bortne.  
  
Lunsj  
  
Etter  lunsj  la  fullmaktsnemnda  frem  sitt  arbeid.    
Det  var  på  dette  tidspunkt  93  stemmeberettigede  i  salen.  
Alle  påmeldte  delegater  lørdag  og  søndag  godkjent  som  delegater.    
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ÅM-6   Årsmøtetema:  Det  grønne  skiftet  (fortsetter)  
  
Terje  Breivik  introduserte  de  eksterne  innlederne.  
Innledninger  ved  Hege  Økland  fra  Maritime  CleanTech,  Vegard  Frihammer  fra  Greenstat,  
Julie  Andersland,  byråd  for  klima,  kultur  og  næring  i  Bergen  og  Frøydis  Haugen,  leder  i  
Hordaland  Bondelag.  
  
ÅM-10  Vedtak  av  plan  for  valgarbeidet  
  
Stortingsvalg  2017  
Orientering  fra  kampanjerådgiver  Frode  Nergaard  Fjeldstad  
  
Følgende  hadde  ordet  til  debatt:  Idun  Bortne,  Torstein  Gunnarson,  Synnøve  Handeland,  
Tore  Rykkel,  Heine  Johansen,  Tore  Fredriksen,  Arild  Heggland,  Ingebjørg  Winjum.    
Frode  N.  Fjeldstad  avsluttet.  
  
Valgkampplanen  vedtatt.  
  
Se  eget  dokument  med  Valgkampplan  
  
ÅM-10  Organisasjonsdebatt    
  
Nestleder  Bjørnar  Hamre  innledet.  Ingen  tok  ordet  til  en  generell  debatt  om  organisasjon.  
  
ÅM-9   Vedtektsendringer  
  
Bjørnar  Hamre  og  Idun  Bortne  redegjorde  for  endringsforslagene.  
Følgende  hadde  ordet  til  debatt:  Sondre  Hansmark  Persen.  
  
Vedtak:  
Forslag  1:  Vedtatt  mot  to  stemmer.  
Forslag  2:  Avvist  mot  én  stemme.  
  
Se  endringsforslagene  i  Møtebok  
  
ÅM-16  Arrangementsform  kommende  fylkesårsmøter  
  
Fylkesstyrets  forslag  til  årsmøtevedtak:  
  
1.  Ved  fremtidige  årsmøter  skal  en  velge  billigst  mulig  alternativ.    
2.  Årsmøtene  skal  ikke  avholdes  på  hotell,  med  mindre  tilbudet  er  like  billig  som  å  
arrangere  det  selv.    
3.  Årsmøtene  i  perioden  2018  til  og  med  2020  skal  avholdes  i  enkle  selskapslokaler  i  
Bergen/Bergensområdet  i  samarbeid  med  lokallag/sideorganisasjoner  som  kan  bidra  med  
dugnad/frivillige  til  avviklingen  av  årsmøtet.  Lokallag/sideorganisasjoner  som  bidrar  til  
dugnad  vil  bli  kompensert  økonomisk  slik  at  midlene  forblir  i  organisasjonen.  
4.  Årsmøtefesten  skal  være  fantastisk!  
  
Følgende  hadde  ordet  til  debatt:  Ingrid  N.  Fjellstad,  Kari  Østervold  Toft,  Beate  Eknes,  
Lars-Jacob  Hove,  Heine  Johansen,  Astrid  Knutsen  Hårstad,  Idun  Bortne,  Anne-Beth  
Njærheim,  Erling  Birkeland,  Ingrid  N.  Fjeldstad,  Bjørnar  Hamre.  
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Votering  punktvis.  
Vedtak:  
Punkt  1  vedtatt  enstemmig.  
Punkt  2  vedtatt  (42  for)  mot  38  stemmer.  
Punkt  3  avvist  (51  stemmer  mot)  
Punkt  4  vedtatt  mot  to  stemmer.  
  
ÅM-11  Vedtak  av  eventuell  tilleggskontingent  for  2018  
  
Fylkesstyrets  innstilling  til  kontingent  vedtatt.  Se  Møtebok  
  
ÅM-12  Vedtak  av  budsjett  2017  
  
Idun  Bortne  orienterte  om  fylkesstyrets  forslag  til  budsjett.  
  
Følgende  hadde  ordet  til  debatt:  Torstein  Gunnarson,  Erling  Birkeland,  Torstein  
Gunnarson  (replikk),  Bjørnar  Hamre  (r),  Ingrid  N.  Fjeldstad,  Rolf  Nesheim,  Ingrid  N.  
Fjellstad  (r),  Andreas  Myrseth  Kolstad,  Idun  Bortne,  Frode  Fjellstad  (r).  
  
Forslag  1  (Torstein  Gunnarson):  Fylkesstyret  får  muligheten  til  å  ta  opp  et  ettårig  lån  på  
100000  med  kausjonsansvar  fra  interesserte  medlemmer  (f.eks.  20  á  5000,-)  med  tanke  
på  valgkamptiltak.  
  
Forslag  2  (Ingrid  N.  Fjeldstad):  Redusere  posten  «Tilskudd  til  ressurssvake  lokallag»  med  
5000  kroner  og  øke  posten  «Støtte  Unge  Venstre»  med  5000  kroner.  
  
Vedtak:  
Forslag  1:  Falt  mot  to  stemmer  
Forslag  2:  Vedtatt  
  
Budsjettet  for  2017  ble  vedtatt  med  denne  ene  endringen.  
  
Se  eget  dokument  med  Budsjett  2017  
  
Kaffepause  
  
ÅM-8   Politiske  uttalelser  -  behandling  
  
Behandling  av  forslaget  Samarbeid  –  Stortingsvalg  2017  (1).  
Det  hadde  kommet  inn  fem  endringsforslag  i  løpet  av  dagen.  
Åsta  Årøen  redegjorde  for  redaksjonsnemndas  forslag  og  innstilling.    
Sekretær  for  nemnda,  Ingrid  Handeland  redegjorde  for  alternativene  i  uttalelse  1  
(«Samarbeid:  Stortingsvalget  2017»).  
  
Følgende  hadde  ordet  til  debatt:  Tore  Rykkel,  Tobias  Bashevkin,  Andreas  Økland,  Ingrid  
Handeland,  Julie  Andersland,  Ingrid  N.  Fjeldstad,  Alf  Helge  Greaker,  Rolf  Nesheim,  Ingrid  
N.  Fjeldstad  (replikk),  Bjørnar  Hamre  (r),  Rolf  Nesheim  (svarreplikk),  Synnøve  Handeland,  
Njaal  Neckelmann  (r),  Håkon  Frode  Særsten  (r),  Andreas  Myrseth  Kolstad,  Bjørnar  Hamre  
(r),  Astrid  Knudsen  Hårstad,  Erling  Birkeland,  Johannes  Eide,  Terje  Breivik,  Sondre  
Hansmark  Persen  (r),  Terje  Breivik  (sr).  
  
Rolf  Nesheim  trakk  sitt  tilleggsforslag  om  et  alternativ  D.  
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Votering:  
Alternativ  C  satt  opp  mot  Alternativ  A:  alternativ  A  foretrukket  
Alternativ  A  satt  opp  mot  alternativ  B:  B  foretrukket  (46  stemmer)  over  A  (44  stemmer)  
  
Endringsforslag  1  (fra  Andreas  M.  Kolstad)  >  Enstemmig  vedtatt  
Endringsforslag  4  (fra  Andreas  M.  Kolstad  >  Avvist  
  
De  øvrige  forslagene  falt  som  konsekvens  av  valget  av  alternativ  B  
  
Uttalelsen  ble  vedtatt  med  disse  endringene.  8  delegater  stemte  mot.  
  
Behandling  av  forslaget  Den  grønne  revolusjonen  (2).  
Det  hadde  kommet  inn  2  endringsforslag  i  løpet  av  dagen.  
  
Ingen  ønsket  ordet  til  debatt.  
  
Votering:  
Endringsforslag  1  (fra  Tobias  Bashevkin):  Vedtatt  >  Tittelen  endres  til  Grønn  vekst  for  en  
grønn  fremtid  
Endringsforslag  2  (fra  Tobias  Bashevkin):  Avvist  
  
Uttalelsen  ble  vedtatt  med  denne  endringen  
  
  
ÅM-13  Suppleringsvalg  til  fylkesstyret  
  
Leder  av  valgnemnda,  Jostein  Osnes  redegjorde  for  valgnemndas  arbeid  og  innstilling.  
  
Valgnemnda  hadde  følgende  innstilling  til  supplering  av  styret:  
  
Punkt  1:     Åsta  Årøen,  Bergen,  velges  som  1.  nestleder    
Punkt  2:     Rolf  Nesheim.  Lindås,  velges  som  2.  nestleder  

(rykker  opp  fra  å  være  styremedlem)  
  
Merknad:  Unge  Venstre  sin  representant  i  valgnemnda  har  avstått  frå  å  stemme  på  disse  
to  punktene.  
  
Punkt  3:     Trude  Sletteland,  Bergen,  velges  som  nytt  styremedlem    

(rykker  opp  fra  å  være  4.  vara).  
Punkt  4:     Valgnemnda  kommer  ikke  med  forslag  til  eventuelt  nytt  varamedlem  etter  

Trude  Sletteland.  Her  har  årsmøtet  anledning  til  å  komme  med  forslag  om  
det  er  aktuelt/vurdert  ønskelig.  

  
En  enstemmig  valgnemnd  stilte  seg  bak  disse  to  punktene.  
  
Vedtak  supplering  av  fylkesstyret:  
Åsta  Årøen  valgt  som  1.  nestleder.  
Rolf  Nesheim  valgt  som  2.  nestleder.  
Trude  Sletteland  valgt  som  styremedlem.  
Årsmøtet  ønsket  ikke  å  supplere  varalisten.  
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ÅM-13  Valg  av  landsmøteutsendinger  2017  
Venstre  sitt  Landsmøte  i  Ålesund  31.  mars  -  2.  april.  
  
Valgnemnda  sin  opprinnelige  innstilling:  
  
1.  1.  nestleder  
2.  2.  nestleder  
3.  Gruppeleder  -  Anne-Beth  Njærheim,  Bømlo  
4.  3.  kandidat  -  Sondre  H.  Persen,  Bergen  
5.  4.  kandidat  -  Elizabeth  Toft  Erichsen,  Sund  
6.  Bergen  Venstres  leder  -  Jo  Lerheim  
7.  HUV-  leder  -  Agnes  B.  Hoshovde,  Radøy  
8.  HVKL-leder  -  Birgitte  Hjertaas,  Askøy  
9.  Byråd  Bergen  -  Julie  Andersland  
10.  Kjersti  Vevatne,  Osterøy  
11.  Arild  Heggland,  Fusa  
12.  Trond  Angeltveit,  Sveio  
13.  Håkon  Gjerde,  Ulvik  
14.  Per-Arne  Larsen,  Bergen  
  
Varaliste:  
1.   Jorunn  Ytrefjord,  Voss  
2.   Brith  Ediassen,  Fjell  
3.   Espen  Hansmark  Persen,  BUV-leder  
4.   Beate  Eknes,  Meland  
5.   Ordfører  -  Ingebjørg  Winjum,  Granvin  
6.   Fylkestingsrepresentant  -  Geir  Kjell  Andersland,  Bergen  
7.   Anne  Marit  Buer,  Odda  
8.   Fylkestingsrepresentant  -  Geir  Angeltveit,  Stord  
9.   Elin  Seim,  Voss  
  
Jostein  Osnes  redegjorde  for  endringer  som  har  kommet  til  etter  at  innstillingen  ble  
offentliggjort:  Trond  Angeltveit  (plass  12)  og  Anne-Beth  Njærheim  (plass  3)  kan  ikke  reise.  
  
Følgende  hadde  ordet  til  debatt:  Jan  Enerstvedt,  Jorunn  Ytrefjord,  Astrid  Knutsen  Hårstad,  
Stian  Skarheim  Magelssen,  Anne-Beth  Njærheim,  Birgitte  Hjertaas.  
  
Det  kom  alternative  forslag  til  plassene  3,  11,  12.  
  
Vedtak  valg  av  landsmøteutsendinger.  
1.  Første  nestleder  (Åsta  Årøen)  valgt  ved  akklamasjon  
2.  Andre  nestleder  (Rolf  Nesheim)  valgt  ved  akklamasjon  
3.  Plassen  ledig  -  Anne-Beth  Njærheim  kunne  ikke  reise.  Ingebjørg  Winjum  ble  foreslått.  
Ingebjørg  Winjum  valgt  ved  akklamasjon.  
4.  -  10.  De  innstilte  valgt  ved  akklamasjon  
11.  Arild  Heggland,  Fusa  var  innstilt.  Motforslag:  Espen  Hansmark  Persen.  
Espen  Hansmark  Persen  og  Arild  Heggland  fikk  holdt  sine  valgtaler.    
Arild  Heggland  benyttet  anledningen  til  å  trekke  sitt  kandidatur.  
Espen  Hansmark  Persen  valgt  til  plass  11.  
12.  Plassen  ledig  -  Trond  Angeltveit  kunne  ikke  reise.    
Geir  Angeltveit,  Heine  Johansen  og  Ronny  Knutsen  ble  foreslått  på  denne  plassen.  
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Geir  Angeltveit  og  Heine  Johansen  holdt  sine  valgtaler.  Birgitte  Hjertaas  holdt  valgtale  for  
Ronny  Knutsen  som  ikke  var  til  stede.  
Skriftlig  votering.  
Resultat  av  første  votering:  Geir  Angeltveit  (42  stemmer),  Heine  Johansen  (41),  Ronny  
Knutsen  (5).  
Ny  votering  mellom  de  to  med  flest  stemmer.    
Resultat  av  andre  votering:  Geir  Angeltveit  (48  stemmer)  valgt  foran  Heine  Johansen  (42  
stemmer).  
13.  og  14.  De  innstilte  valgt  ved  akklamasjon  
  
Varalisten  
1.  og  2.  De  innstilte  valgt  ved  akklamasjon  
3.  Forslag  om  at  Beate  Eknes  rykker  opp  til  3.  vara.  Valgt  ved  akklamasjon.  
4.  Forslag  om  at  Geir  Kjell  Andersland  rykker  opp  til  4.  vara.  Valgt  ved  akklamasjon.  
5.  Forslag  om  at  Anne  Marit  Buer  rykker  opp  til  5.  vara.  Valgt  ved  akklamasjon.  
6.  Forslag  om  at  Elin  Seim  rykker  opp  til  6.  vara.  Valgt  ved  akklamasjon.  
7.  Arild  Heggland  foreslått  på  denne  plassen.  Valgt  ved  akklamasjon.  
8.  -  11.  På  plassene  8  til  11  ble  følgende  foreslått  (i  rekkefølge)  Alf  Helge  Greaker,  Stian  S.  
Ludvigsen,  Frode  Fjeldstad  og  Astrid  Knutsen  Hårstad.  Valgt  ved  akklamasjon.  
  
ÅM-13  Valg  av  valnemnd  
  
Det  skal  velges  ny  valgnemnd  for  de  to  neste  årene.  
  
Fylkesstyret  sitt  forslag  til  valgnemnd  2017-18:  
  
1.   Jostein  Osnes,  Etne  -  leder  (gjenvalg)  
2.   Beate  Eknes,  Meland  (gjenvalg)  
3.   Bjørnar  Hamre,  Bergen  
4.   Ingrid  Sponheim,  Ulvik  
5.   Bjørn  Magne  Hufthammer,  Austevoll  (gjenvalg)  
  
Personlige  varaer:  
  
1.   Synnøve  Handeland,  Kvinnherad  
2.   Sveinung  Toft,  Lindås  
3.   Grete  Line  Simonsen,  Bergen  
4.   Hanne  Kvilhaugsvik,  Bergen  
5.   Geir  Angeltveit,  Stord  
  
Ingen  ønsket  ordet  til  debatt.  
  
De  innstilte,  med  personlige  varaer,  valgt  for  to  år  frem  til  årsmøtet  i  2019.  
  
Årsmøtet  besluttet  på  dette  tidspunkt  å  flytte  hele  sak  ÅM-14  Behandling  av  utkast  til  
stortingsvalg  til  neste  dag.  I  stedet  ble  sak  ÅM-15  tatt  opp  og  siste  forslag  til  uttalelse  
behandlet  på  slutten  av  lørdagen.  
  
ÅM-15  Valg  av  redaksjonsnemnd  for  neste  årsmøte  
  
Det  skal  velges  leder,  to  medlemmer  og  to  varamedlemmer.  
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Fylkesstyret  sitt  forslag:  
  
1.  nestleder  (Åsta  Årøen)  
Gruppeleder  Anne-Beth  Njærheim  
Tobias  Bashevkin  
  
En  av  disse  må  velges  som  leder  av  nemnda  
  
Varamedlemmer  
2.  nestleder  (Rolf  Nesheim)  (vara  for  1.  nestleder)  
Elizabeth  Toft  Erichsen  (vara  for  gruppeleder)  
  
Ingen  ønsket  ordet  til  debatt.  
  
Den  innstilte  redaksjonsnemna  ble  valgt.  
1.  nestleder  valgt  som  leder  av  nemnda.  
  
ÅM-8   Politiske  uttalelser  -  behandling  
  
Behandling  av  forslaget  Plast  dreper  (3).  
Det  hadde  kommet  inn  8  endringsforslag  i  løpet  av  dagen.  
  
Følgende  hadde  ordet  til  debatt:  Tore  Fredriksen.  
  
Votering:  
Endringsforslag  1  (fra  redaksjonsnemnda):  Vedtatt  
Endringsforslag  2  (fra  Tobias  Bashevkin):  Avvist  
Endringsforslag  3  (fra  Ingrid  Fjeldstad):  Trukket  
Endringsforslag  4  (fra  redaksjonsnemnda):  Vedtatt  
Endringsforslag  5  (fra  redaksjonsnemnda):  Vedtatt  
Endringsforslag  6  (fra  Sveinung  Toft):  Vedtatt  
Endringsforslag  7  (fra  Sveinung  Toft):  Vedtatt  
Endringsforslag  8  (fra  Agnes  H.  Bernes):  Vedtatt  
  
Uttalelsen  ble  vedtatt  med  disse  endringene  
  
Møteslutt  lørdag.  
  
Søndag  
Møtet  startet  09:30.  
  
ÅM-14  Behandling  av  utkast  til  stortingsvalgprogram    
  
Innledninger  ved  Terje  Breivik  (førstekandidat  og  leder  for  programkomitéen),  Idun  Bortne  
(fylkesleder  og  andrekandidat),  Sondre  Hansmark  Persen  (tredjekandidat),  Agnes  H.  
Bernes  (leder  i  Hordaland  Unge  Venstre),  Birgitte  Hjertaas  (leder  i  Hordaland  
Venstrekvinnelag  og  Anne-Beth  Njærheim  (gruppeleder  i  fylkestinget).  
  
-   Kulturelt  innslag  ved  Henrik  Vatle  og  Morten  Stokke,  begge  på  gitar  
  
Debatt  om  de  innkomne  endringsforslagene  i  tre  parallellsesjoner  10:30  -  12:15.  
Det  ble  ikke  notert  ned  hvem  som  hadde  ordet  i  gruppebehandlingen.  



 11 

 

Lunsj.  
  
Behandling  i  plenum.  
Geir  Angeltveit  og  Pia  Kleppe  Marken  er  ordstyrere  under  plenumsbehandlingen.  
  
Se  de  konkrete  endringsforslagene  i  eget  dokument.  
  
De  redaksjonelle  endringsforslagene  ble  ikke  tatt  opp  til  behandling.  De  ble  sendt  direkte  
til  fylkesstyret  for  vurdering.  
  
Kapittel  12  Arbeids-  og  velferdssamfunnet  
49:  Vedtatt  innstilt  
51:  Vedtatt  mot  10  stemmer  
53:  Vedtatt  
54:  Vedtatt  
55:  Avvist  
57:  Vedtatt  
58:  Vedtatt  
59:  Vedtatt  mot  13  stemmer  
61:  Avvist  
62:  Avvist  
63:  Vedtatt  
  
Kapittel  17  Liberale  rettigheter  
100:  Dissens  i  programkomitéen  -  dataavlesning:  Flertallsinnstillingen  støttes.  Dissensen  
fikk  18  stemmer  
  
Kapittel  18  Levende  folkestyre  og  en  mer  effektiv  offentlig  sektor  
101:  Dissens  i  programkomitéen  -    republikk:  Flertallsinnstillingen  støttes.  Dissensen  fikk  
19  stemmer  
102:  Avvist,  mot  24  stemmer  
103:  Vedtatt  
104:  Vedtatt  
  
Kapittel  19  Trygghet  og  rettssikkerhet  
105:  Ingrid  Fjeldstad  hadde  ordet  til  debatt.  Forslaget  ble  vedtatt.  
106:  Dissens  i  programkomitéen  -  sexkjøpsloven:  Flertallsinnstillingen  støttes.  
107:  Avvist  
108:  Astrid  Knutsen  Hårstad  hadde  ordet  til  debatt.  Vedtatt.  
  
Kapittel  20  Fremtidsrettet  forsvarspolitikk  
109:  39  for,  30  mot.  Vedtatt.  
110:  Tore  Fredriksen  og  Bjørnar  Hamre  hadde  ordet  til  debatt.  39  for,  36  mot.  Vedtatt.  
112:  Avvist  
113:  Avvist  
114:  Dissens  i  programkomiteén  -  verneplikt:  Flertallsinnstillingen  støttes.  
115:  Vedtatt  
116:  Stian  Skår  Ludvigsen  og  Tore  Fredriksen  hadde  ordet  til  debatt.  Avvist,  mot  28  
stemmer.  
117:  Avvist  
118:  Avvist  
119:  Avvist  
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Kapittel  21  Globale  utfordringer  -  vårt  ansvar  
120:  Njaal  Neckelmann  og  Alf  Helge  Greaker  hadde  ordet  til  debatt.  Vedtatt.  
121:  Falt  som  konsekvens  av  at  forslag  120  ble  vedtatt.  
  
Kapittel  3  Ta  vare  på  naturen  
13:  Ingrid  Fjeldstad  og  Ingrid  Kvia  Reime  hadde  ordet  til  debatt.  Avvist.  
14:  Vedtatt  
  
Kapittel  4  Et  klimavennlig  samfunn  
15:  34  for,  26  mot.  Vedtatt.  
16:  Vedtatt  
17:  Vedtatt  
18:  Avvist  
  
Kapittel  5  Mer  miljøvennlig  transport  
19:  Avvist  
20:  Vedtatt  
21:  Avvist  
22:  Vedtatt  
23:  Vedtatt  
24:  Vedtatt  
Kapittel  6  Grønn  by-  og  stedsutvikling  
25:  Vedtatt  
26:  Vedtatt  
27:  Avvist  
28:  Vedtatt  
29:  Avvist  
  
Kapittel  7  Grønn  og  bærekraftig  økonomi  
30:  Dissens  i  programkomitéen  -  formueskatt.  Andreas  Økland  hadde  ordet  til  debatt.  
Flertallsinnstillingen  støttes.  Dissensen  fikk  31  stemmer.  
  
Kapittel  8  Et  mangfoldig,  konkurransedyktig  og  grønt  næringsliv  
31:  Vedtatt  
32:  Vedtatt  
33:  Vedtatt  
34:  Vedtatt  
  
Kapittel  9  Bærekraftige  ressurser  fra  jord  og  hav  
35:  Avvist  
36:  Vedtatt  
  
Kapittel  1  Kunnskap  og  like  muligheter  
1:  Opprinnelig  forslag  redigert  i  parallellsesjon.  Rolf  Nesheim  redegjorde  for  endringen.  
Vedtatt  med  endring.  
2:  Vedtatt  
3:  Det  var  i  parallellsesjonen  foreslått  en  ny  tekst  som  erstatter  det  opprinnelige  forslaget.    
Forslag  om  lek  i  småbarneskolen:  Christer  Mathias  L.  Bendixen  redegjorde  for  det  nye  
forslaget.  Det  nye  tekstforslaget  ble  vedtatt.  
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3a:  Deretter  hadde  det  i  parallellsesjonen  kommet  et  forslag  til  et  nytt  kulepunkt  om  flere  
mannlige  lærere  i  grunnskolen:  Christer  Mathias  L.  Bendixen  redegjorde  for  forslaget.  Det  
nye  forslaget  ble  vedtatt.  
4:  Vedtatt  med  36  mot  25  stemmer  
5:  Vedtatt  
6:  Avvist  
7:  Avvist  
8:  Vedtatt  
9:  Vedtatt  
10:  Avvist  
11:  Avvist  
  
Kapittel  2  Forskning  og  høyere  utdanning  i  verdensklasse  
12:  Avvist  
  
Kapittel  11  En  familiepolitikk  som  setter  barn  i  sentrum  
37:  Vedtatt  
38:  Tilsvarer  dissens  i  forslag  39.  Avvist.  
39:  Dissens  i  programkomitéen  -  foreldrepermisjon.  Åsta  Årøen  og  Ingrid  Kvia  Reime  
hadde  ordet  til  debatt.  Flertallsinnstillingen  støttes.  
40:  Avvist  
41:  Vedtatt  
42:  vedtatt  
43:  Avvist  
  
Kapittel  13  Innvandring  og  integrering  
64:  Vedtatt  
65:  Vedtatt  
  
Kapittel  14  Pasienten  i  sentrum  
66:  Vedtatt  
67:  Avvist  
69:  Vedtatt  
70:  Vedtatt  
71:  Avvist  
72:  Avvist  
73:  Vedtatt  
74:  Guro  Betten  hadde  ordet  til  debatt.  27  for,  23  mot.  Vedtatt.  
75:  Dissens  i  programkomitéen  -  eutanasi:  Flertallsinnstillingen  støttes.  
76:  Dissens  i  programkomitéen  -  surrogati:  Flertallsinnstillingen  støttes.  
77:  Henviser  til  dissens  i  76.  Avvist.  
  
Kapittel  15  En  inkluderende  boligpolitikk  
78:  Vedtatt  
79:  Vedtatt  
80:  Avvist  
81:  Vedtatt  
82:  Vedtatt  
83:  Avvist  
84:  Avvist  
85:  Vedtatt  
86:  Vedtatt  
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